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districtsraad Ekeren
Behandeld
Interpellatie zitting van 27 mei 2019

Samenstelling
de heer Koen Palinckx, Districtsburgemeester
de heer Ronny Kruyniers, districtsschepen; mevrouw Ilse De Schutter, districtsraadslid; de heer Freddy Geens, 
districtsraadslid ; de heer Kurt Van Noten, districtsraadslid ; de heer Ludo Van Reusel, districtsraadslid; 
mevrouw Ann Koekhoven, districtsraadslid ; mevrouw Annemie Plompen, districtsschepen; mevrouw Tamara 
Heynen, districtsraadslid; de heer Marc Elseviers, districtsschepen; de heer Werner De Kerf, districtsraadslid; de 
heer Mick De Maere, districtsschepen; mevrouw Ellen Malfliet, districtsraadslid; mevrouw Iris Marynissen, 
districtsraadslid; de heer Filip Van den Broeck, districtsraadslid; mevrouw Lotte Vergauwen, districtsraadslid; 
de heer Guido Staes, districtsraadslid; de heer Brecht Mertens, districtsraadslid; mevrouw Martine Voets, 
districtsraadslid; mevrouw Fabienne Van Damme, districtsraadslid; mevrouw Beatrijs Dierick, districtsraadslid 
 mevrouw Marga Adriaensen

Zijn verontschuldigd:
mevrouw Ann Koekhoven, districtsraadslid ; mevrouw Martine Voets, districtsraadslid

2019_IP_00134 Interpellatie van raadslid Iris Marynissen: Rozemaai

Indiener(s)

Iris Marynissen

Gericht aan:

Ronny Kruyniers

Tijdstip van indienen 

16 mei 2019 17:53

Toelichting

De wijk Rozemaai is gezegend met een nieuw park en het mag gezegd worden,het is mooi geworden 
en menig inwoner die het bezocht heeft is onder de indruk.

Het bestaande bos is verder opengetrokken, de Donkse beek is terug opengelegd en fiets - en 
wandelroutes zijn optimaal aanwezig.

Met al deze pluspunten zal het aangenaam vertoeven zijn.

Op het Masterplan spreken ze van leefbaarheid en een kwaliteitsvolle woonomgeving.

Net die twee woorden baren de inwoners zorgen omdat ondanks de nodige sorteerstraten, sluikstort in 
de nabuurliggende straten een enorm probleem is.

Ook is er een ontbrekend gevoel van veiligheid daar in het nieuwe park geen verlichting is voorzien.
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Graag had ik vernomen of het districtsbestuur hiervan op de hoogte is en of er plannen zijn nu of in de 
toekomst om het veiligheidsgevoel en de nodige leefbaarheid te verbeteren in en rond het Rozemaai 
park.

 

Antwoord
Toelichting door Iris Marynissen (Vlaams Belang).

Antwoord van Ronny Kruyniers (sp.a).


